



Yao Lu

Beijing

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Lu began her legal career in 2017 and has completed internships with AHK Greater China, Lusheng Law Firm, and Clifford Chance LLP. She worked as a paralegal at Demidchik Law Firm, PLLC from October 2019 to July 2020.

Ms. Lu focuses on PE/VC, capital markets, mergers and acquisitions, and general corporate matters. She assists clients in due diligence, drafting and reviewing transaction documents, and drafting and reviewing agreements. Her practice covers military-industry, internet, and telecommunications.

EDUCATION

Ms. Lu received an LL.B. degree from Renmin University of China in 2018 and received an LL.M. degree from the UC Berkeley School of Law in 2019.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



陆瑶

北京

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 资本市场
- 一般公司事务

工作经历

陆瑶律师从 2017 年起开始从事法律工作，曾在德国海外商会联盟·大中华区、路盛律师事务所、高伟绅律师事务所实习，并在美国 Demidchik Law Firm 担任过律师助理。

陆瑶律师的主要执业领域为私募股权和风险投资、资本市场、兼收和并购以及一般公司事务，主要负责尽职调查、交易文件的起草与审阅、合同的起草与审阅等工作。陆律师从事的行业领域涉及军工、互联网和电信等。

教育背景

陆瑶律师于 2018 年获中国人民大学法学学士学位，后赴美国就读于加州大学伯克利分校法学院，并于 2019 年获法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文